
Zpráva z Celostátní Konference SCHČT konané v Humpolci ve středu 27.5.2015. 
 

     Konference se zúčastnili navrženi delegáti za Moravskoslezkou oblast, pánové Ing. 
Milan Theimr, Rudolf Benda, Zdeněk Babor a paní Jana Lošáková. Hlavním bodem 
programu bylo schválení návrhu nových Stanov, které vzešly sloučením dvou návrhů: pana 
Judr.Ing. Jaroslava Staňka,CSc. a předsednictva SCHČT. Tento návrh Stanov byl 
podrobně projednán na oblastní schůzi v Opavě dne 14.4.2015 a doplněn o nápady či 
upřesnění z naší oblasti. Těmto našim připomínkám bylo předsednictvem vyhověno, do 
Stanov byly zakomponovány, pokud nebyly v rozporu se zákonem,  a tato konečná podoba 
Stanov byla všem delegátům 30 dní před konáním Konference zaslána k prostudování s 
delegačním lístkem. 

     Průběh Konference byl poměrně poklidný dle programu a těm, kteří se dotazovali na 
různé nejasnosti či nesrovnalosti až někdy nesmyslnosti, které s programem konference 
neměly nic společného (netýká se delegátů z naší oblasti), vždy bylo odpovězeno, vše 
vysvětleno a objasněno nejen předsednictvem, ale také chovateli z řad členské základy, 
včetně našich delegátů. 

     V závěru Konference hlasovala o schválení návrhu nových Stanov. Ty byly 29 hlasy 
schváleny. Proti schválení bylo 21 delegátů. Poté si také Moravané volili kandidáta do 
předsednictva na místo odstoupeného Ing. Ondřeje Mamici. Tím byl hlasováním zvolen 
pan František Srnec. 

     Podrobnosti v zápise z této Konference, který zpracoval sekretariát SCHČT. V 
Novém Jičíně dne 30.5.2015. 

 

 

Zapsala: Jana Lošáková  Garant oblasti Josef Kincl

 


